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سید محمد نقیب، رئیس سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران: طرح مشترک مرکز خدمات 
اجتماعی منطقه ۲۰ با همکاری پلیس مبارزه با مواد مخدر و گشت های فوریت های اجتماعی حامی شهر سازمان 
خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران با هدف ساماندهی و پلمب ۱۱ باب پلاک قرمز در شهر ری اجرا شد.

تسریعدررونداجرایپروژههایعمرانی
مجید امانی، مدیرعامل سازمان عمرانی مناطق: اجرای پروژه های عمرانی به ویژه در محله های پرجمعیت مانند 
جوادیه، نیازمند مدیریت بهینه منابع و تسریع در روند اجراست. درنتیجه با همکاری شهرداری منطقه ۱۶ برای 

تکمیل و بهره برداری سریع تر پروژه ها تلاش می کنیم.

شورا

صفحهآرا:آرششاهسمندی

تقدیر شورایی ها از شهرداری
با تکمیل و افتتاح فاز چهارم پروژه ۳ سطحی )زیرگذر، 
غیرهمســطح و روگذر( نواب - تندگویان، ترافیک 
جنوب تهران روانتر و دسترسی به محور بزرگراهی 
جنوب تهران تسهیل می شود. اعضای شورای شهر 
تهران دیروز )۲۸ بهمن( در سیصد و پنجمین جلسه 
پارلمان شهری از عملکرد شهرداری تهران در پیگیری 
و اتمام و بهره برداری از ایــن ابرپروژه عمرانی تقدیر 

کردند.

تحقق کاهش فاصله شمال و جنوب
سید جعفر شربیانی، عضو هیأت رئیسه شورا: شعار
ادوارگذشتهمدیریتشهری،کاهشفاصلهشمالوجنوب
تهرانبودکهتحققاینشعارنیازمندهزارانمیلیاردتومان
بودوباوجودتمامفعالیتهایانجامشده،عقبماندگیها
جبراننشــد.درایندورهمدیرانشــهریارادهکردندو
توانستندشــعارکاهشفاصلهشــمالوجنوبرامحقق
کنند.تکمیل4فازپروژهنواب-تندگویانوافتتاحآننمونه
همینارادهاستکهالبتهدرپاسخبهنیازهایچندینساله
مردمجنوبشهرتهرانبرایدسترسیبهشمالبود.طی
4سالدورهپنجمهیچاتفاقینیفتادهبود؛اماخوشبختانه
شــهرداریفعلیتلاشکردواینپروژهرابهبهرهبرداری
رساند.مردمساعاتزیادیدرترافیکمعطلمیماندندکه
اینموضوعتاحدودیبرطرفشدوجاداردازمعاونتفنی

وعمرانیتقدیرشود.

خدا قوت به مدیران شهری
سید محمد آقامیری، رئیس کمیته عمران شورا: پروژه
نواب-تندگویانازدیســال۱4۰۰عملیاتیشــدواین
تقاطع۱۱معارضملکیداشــتکه۳معارضآنمعارض
تأسیساتیلولههایاصلیآب،گازوفاضلابشهریبود.در
ایندورهمدیریتشهریعزمخودراجزمکردوباپیگیری
معارضانموفقبهتکمیلآنشــد.البتهکــهدراینپروژه
پلیسراهورهمهمراهیخوبیداشــتو7مرتبهانحراف
ترافیکیایجادکردتافرصتکاردرپروژهفراهمشود.پروژه
دیگریدرمیدانبهمنهمعملیاتیشدهاستکهباتکمیل
وافتتاحآن،بارترافیکاینمحورکموعبورومرورتسریعو
تسهیلمیشود.همچنینشهرداریتهرانبهارسالآینده
۲۱پروژهعمرانیدیگــرراافتتاحمیکندوضرورتداردبه

همهتلاشگرانخداقوتگفت.

فقرپارکینگدرتهران
رئیسشورایشهرتهران:حاشیهخیابانهامتعلقبهتماممردماستوتنهابهمغازهداراناختصاصندارد

دستور 
جلسه
دوم

موضوع:بررسی7پروندهپلاکثبتیاز
حیثباغیاغیرباغبودن

نظر شــورا:ســیدجعفرشــربیانی،
عضوهیأترئیسهشــورایشهرتهران
درخصوصهریکازپروندههاتوضیحاتی
ارائهدادوتأکیدکردکهرویکردشهرداری

تهرانصیانتازباغهاست.
تصمیم شورا:نماینــدگانبه۵پلاک
ثبتیرأیغیرباغوبــه۲پلاکهمرأی

باغدادند.

زینب زینال زادهگزارش
روزنامهنگار

کمبود جای پارک خودرو در تهران؛ 
معضلی که امروز به یــک چالش و 
مســئله مهم پایتخت تبدیل شده 
است و مدیران شــهری در یک کلام 
اذعان می کنند که تهران پارکینگ 
می خواهــد. دیــروز در حاشــیه 
سیصد و پنجمین جلسه شورای شهر 
تهران، خبرنــگاران پیگیر اقدامات 
مدیریت شهری در حل معضل کمبود 
پارکینگ شــدند و مهدی چمران، 
رئیس پارلمان شــهری هم در پاسخ 
گفت که ســاخت پارکینگ از نظر 
اقتصادی مقرون به  صرفه نیست و از 
این کار استقبال نمی شود. او در ادامه 
به ســایر مواردی که توسط اصحاب 
رسانه مطرح شد هم جواب داد که در 

ادامه می خوانید.

بسته های تشویقی برای ساخت پارکینگ
حاشیهخیابانومعابرمتعلقبههمهشهرونداناستوتنهامتعلق
بهکســیکهدرآنمحدودهمغازهایدارد،نیســت.ازاینروقیمت
پارکینگهایحاشیهایبهگونهایافزایشیافتهکهبرایافراداستفاده
ازجایپارکحاشیهایمقرونبهصرفهباشد.سال۸۲براساسمصوبه
شورابرایکسانیکهقصدســاختیامشارکتدرساختپارکینگ
داشتند،بستههایتشویقیمانندطبقهتجاریو...لحاظشدهبود؛اما

امروزتمایلوتقاضادراینموضوعکماست.

آغاز بررسی بودجه شهر
بودجهشهرداریتهراندرکمیســیونهایمختلفبررسی
شدهاستوبایدتاآخربهمنماهبودجهشهردرصحنشورا
بررسیومصوبشود؛بنابراینروزسهشنبهاینکاردردستور
شــوراقرارگرفتهودر۲نوبتصبحوظهرواگرلازمباشددر
نوبتعصرهمبررسیبودجهانجاممیشود.درصورتنیازروز
چهارشنبههمشــورابراینهاییکردنبودجه۱4۰4شهر

جلسهخواهدداشت.

آخرین وضعیت انتخابات شوراها
گویاشــوراینگهبانباتمدید۶ماههشوراهامخالفت
کردهاست.البتهاینموضوعراشــنیدهاموهنوزخبر
رســمیدریافتنکردهام.بههرحــالدرنامهایکهبه
شوراینگهبانارسالکردم،واقعیتهاراگفتم؛چراکه
باتمدید۶ماه،انتخاباتشوراهاهمزمانبابودجهریزی
برایشهرمیشــودوایناصلًامنطقینیست.موضوع
قراراستدوبارهدرمجلسبررسیوتعیینتکلیفشود.

کرایه توافقی وجود ندارد
براساسمصوبهشورایشهرتهران،نرخکرایهتاکسیهایبرقی۵۰درصد
افزایشداشتهاست.بههرحالمعتقدیمتردداینتاکسیهادرشهرتهران
کهباآلودگیهوادستبهگریباناســت،میتواندبهکاهشذراتآلاینده
کمککند.اکنون۸۰هزاردســتگاهتاکســیدرتهرانوجودداردکهبا
برقیشــدناینناوگاناتفاقاتخوبیرقممیخورد.همچنیننرخسایر
کرایههاهمدرشــورامصوبشــدهوکرایهتوافقیوجودنداردوسازمان

تاکسیرانیاینموضوعرابایدتعیینتکلیفکند.

دستور 
جلسه
 اول

موضوع:بررسینامهاعتراضفرمانداری
بهمصوبهعوارضمشاغلسیاروبیکانون
نظر شــورا:مهدیپیرهادی،رئیس
کمیســیونمحیطزیســتوخدمات
شــهریشــورادرتشــریحدرخواست
فرماندارگفتکهمصوبهشــوراافزایش
۳۸درصدیبود؛امافرمانداریخواستار

افزایش۳۶درصدیشدهاست.
تصمیم شــورا:اعضــابــاافزایش

۳۶درصدیموافقتکردند.

پایان زودهنگام جلسه
بررسی بهای خدمات در دستورسیصد و پنجمین 
جلســه  شــورای  شــهر تهــران قــرار داشــت؛ امــا 
به دلیل برگزاری جلســه تلفیق برای بررسی های 
نهایــی بودجــه ۱۴۰۴ شــهرداری تهــران، محمــد 
آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه وبودجه شورا 
درخواست کرد جلسه زودتر تمام شود و رئیس 
پارلمان شــهری هم موافقت کــرد؛ بنابراین تنها 

۲ دستور بررسی شد.

 جلسه350پارلمان
شهــری


